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باحضورفرماندارویژهلارستان
صورتگرفت؛

 افتتاح ایستگاه آتش نشانی 
و خدمات ایمنی شهرداری 

جویم لارستان

و  آتش نشانی  ایستگاه  لارستان،  ویژه  فرماندار  حضور  با 
خدمات ایمنی شهرداری جویم لارستان افتتاح شد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری 
ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  ایستگاه  لارستان،  ویژه 
شهرداری جویم با حضور جلیل حسنی معاون استاندار و 
فرماندار ویژه لارستان، احسان طاهری معاون برنامه ریزی 
بخشدار  شفیعی  داود  لارستان،  ویژه  فرمانداری  توسعه  و 
جویم، نجفی شهردار، اعضا شورای اسلامی شهر، تعدادی از 
مسئولین ادارات شهرستان، بخش و قشرهای مختلف مردم، 
افتتاح شد. فرماندار ویژه لارستان در آیین افتتاح این طرح 
در سخنانی ضمن تقدیر از مجموعه شهرداری جویم اظهار 
داشت: استقرار ایستگاه های آتش نشانی در سطح بخش ها 
و حتی روستاهای منطقه ضرورتی اجتناب ناپذیر است و 

باید به آن توجه ویژه شود.
نجفی شهردار جویم هم درخصوص مشخصات این پروژه 
تصریح کرد: این ایستگاه با هزینه ای افزون بر 8 میلیارد 
و  خودرویی  تجهیزات  با  مترمربع   650 زیربنای  با  ریال 

امکانات لازم احداث و تجهیز شده است.
ادامه داد: همچنین میدان شهرداری، موزاییک فرش  وی 
پیاده روهای سطح شهر و احداث دیوار ساحلی نیز از دیگر 
پروژه های افتتاحی این شهر است که برای آنها 2 میلیارد 

ریال توسط شهرداری جویم هزینه شده است.

لامرد
 بازدید وزیر اطلاعات 

از پروژه های راهسازی لامرد

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل 
راه و شهرسازی لارستان، وزیر اطلاعات در آخرین روز از 
هفته دولت به همراه تبادار استاندار فارس و خادمی معاون 
زیربناهای  توسعه  و  ساخت  شرکت  مدیرعامل  و  وزیر 
حمل ونقل کشور از پروژه های راهسازی شهرستان لامرد 
و مهر بازدید کردند و از نزدیک در جریان پیشرفت های 

این پروژه ها قرار گرفتند.
در ابتدای این سفر دو پل بزرگ مهر- دارالمیزان مورد 
راه و شهرسازی  مدیرکل  باقری فرد  قرار گرفت:  بازدید 
لارستان درخصوص این دو پل عنوان داشت: محور مهر 
دارالمیزان به طول 68 کیلومتر که کل مسیر به بهره برداری 
متر   50 و   45 دهانه های  با  پل  دو  همین  فقط  و  رسیده 
باقی مانده است. خادمی معاون وزیر راه و شهرسازی نیز 
درخصوص این دو پل اظهار داشت: همان طور که شاهد 
هستید کل این مسیر به بهره برداری رسیده و باید کمک 
نیز عملیات ساختان به  این دو پل  کنیم هر چه سریع تر 
اتمام برسد تا ضمن بهره برداری از کل مسیر مردم منطقه 

بتوانند از این جاده به طور کامل استفاده نمایند.
دومین مقصد این سفر بازدید از بزرگ ترین تونل جنوب 
کشور بود مدیرکل راه و شهرسازی لارستان اظهار داشت: 
جنوب  تونل  بزرگ ترین  متر   2650 طول  به  تونل  این 
کشور و یکی از مهم ترین تونل های حوزه این اداره کل 
تمام  با  پروژه  این  تکمیلی  مراحل  خوشبختانه  که  است 
توان در حال انجام است و امیدواریم هر چه زودتر شاهد 
در  داد:  ادامه  باقری فرد  باشیم.  تونل  این  از  بهره برداری 
حال حاضر عملیات آسفالت داخل تونل به همراه ورودی 
و خروجی تونل کاملًا به اتمام رسیده و عملیات لاینیک 
آن نیز در حال انجام بوده و روشنایی تونل نیز در مراحل 
مناقصه و انتخاب پیمانکار است تا بتوان هر چه سریع تر 

این تونل مهم را تکمیل و به بهره برداری کامل برسانیم.
پروژه  این  از  بازدید  ضمن  نیز  اطلاعات  وزیر  علوی 
گردنه  از  عبور  با  منطقه  مردم  دیرباز  از  داشت:  اظهار 
روبه رو  زیادی  مشکلات  با  باقری  شهید  صعب العبور 
گردنه  این  در  زیادی  تصادفات  شاهد  هرساله  و  بوده اند 
شاهد بوده ایم و با اتمام این تونل ضمن کاهش مسیر شاهد 
سهولت مردم برای رفت وآمد را به همراه خواهد داشت 
و باید به کارکنان اداره کل راه و شهرسازی لارستان نیز 
این سفر آزادراه لامرد  پایان  مقصد  نباشید گفت.  خسته 
پارسیان بود و مهندس باقری فرد درخصوص این آزادراه 
اظهار داشت: این آزادراه توسط بخش خصوصی در حال 
با  و  است  داشته  پیشرفت خوبی  نیز  تاکنون  و  اجراست 
بهره برداری از این آزادراه بیش از 50 کیلومتر به نسبت 
جاده موجود کاهش مسیر خواهیم داشت و دسترسی مردم 
بین دو استان فارس - هرمزگان و لامرد- پارسیان کاهش 

چشمگیری خواهد داشت.

فراشبند
افتتاح مجتمع معلولین زیر 14 

سال در فراشبند
با حضور مدیرکل بهزیستی فارس، مجتمع معلولین زیر ۱۴ 

سال در فراشبند افتتاح شد.
روزنامه  گزارش  به  بحرانیفرد: خبری/ سرویس
در  فراشبند،  فرمانداری  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع 
جلسه ای که در محل این ساختمان برگزار شد رئیس اداره 
بهزیستی فراشبند با تشکر از حضور مدیرکل بهزیستی و 
پیدا کردند،  محل حضور  این  در  که  خیرین  و  مدعوین 
پیرامون احداث و راه اندازی نگهداری 40 نفر از معلولین 
کمتر از 14 سال در این مکان و مشکلات و کمبودهای 

این مجتمع نکاتی را ایراد کرد.
که  همه کسانی  از  ادامه  در  فراشبند  بهزیستی  اداره  مدیر 
این  با  را  لازم  همکاری  مجتمع  این  راه اندازی  امر  در 
اداره داشتند، تشکر و قدردانی نمود و گفت: این مرکز 
به صورت خیریه ای و هیئت امنایی اداره می شود و همچنین 
نوید کارهای بیشتر برای خدمات رسانی و اشتغال زایی در 
چند طرح دیگر که مورد بهره برداری قرار می گیرد را داد.
 200 از  بیش  افتتاح  از  فراشبند  فرماندار  فروغی  سپس 
پروژه مهم در دولت تدبیر و امید و در سال 97 بیش از 
50 طرح در دست  ساخت خبر داد و گفت: همه این ها به 
برکت این دولت بوده، ولی بازهم برای مردم فراشبند کم 
فارس  استان  بهزیستی  مدیرکل  موسوی  پایان  در  است. 
یاد و خاطره شهدای نظام مقدس جمهوری اسلامی، هفته 
دولت و ایام دهه امامت و ولایت را گرامی داشت و از 
اداره  مدیر  به ویژه  و  فرماندار  و  خیرین  و  مسئولین  همه 

بهزیستی فراشبند قدردانی کرد.
در پایان چند طرح اشتغال زایی که توسط مددجویان این 

اداره انجام گرفته بود، مورد بهره برداری قرار گرفت.

نیریز
مدیرعاملشرکتشهرکهایصنعتی

فارسخبرداد:
اختصاص مشوق های 

سرمایه گذاری بین 50 تا 90 
درصد در 4 شهرک و ناحیه 

صنعتی نی ریز

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس از اختصاص 
 4 در  درصد   90 تا   50 بین  سرمایه گذاری  مشوق های 

شهرک و ناحیه صنعتی نی ریز خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت 
شهرک های صنعتی فارس، احد فتوحی پس از بازدید از 
چند واحد صنعتی در ناحیه صنعتی ده فاضل در جلسه رفع 
مشکلات واحدهای صنعتی مستقر در شهرک های صنعتی 
نی ریز افزود: با رصد دقیق وضعیت واحدهای صنعتی، به 
زمینه حضور  این  در  و  هستیم  آنها  مشکلات  رفع  دنبال 
با  چهره  به  چهره  دیدار  و  صنعتی  واحدهای  در  مداوم 

صاحبان  صنایع در اولویت برنامه ها قرار دارد.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس در ادامه  از 
اختصاص مشوق های سرمایه گذاری در 4 شهرک و ناحیه 
صنعتی در شهرستان نی ریز خبر داد و گفت: این مشوق ها 
در راستای حمایت از سرمایه گذاران برای ایجاد و تولید 
و اشتغال و باهدف بسترسازی مناسب برای تولید کالای 
فعالان  نشست  در  فتوحی  است.  اختصاص یافته  ایرانی 
صنعتی مستقر در شهرک های صنعتی نی ریز که با حضور 
شهرستان  اجرایی  دستگاه های  برخی  مدیران  و  فرماندار 
ناحیه صنعتی  ایجاد 5 شهرک و  به  با اشاره  برگزار شد، 
در شهرستان نی ریز گفت: در حال حاضر کار واگذاری 
زمین در 4 شهرک صنعتی در این شهرستان انجام می شود.

هکتار   186 با  سنگ  صنعتی  شهرک  کرد:  تصریح  وی 
مساحت، شهرک صنعتی تنگ حنا با 60 هکتار مساحت، 
شهرک صنعتی آباده طشک با 85 هکتار و ناحیه صنعتی 
ده فاضل نیز با 46 هکتار آماده استقرار واحدهای صنعتی 
در  هکتار   120 با  نیز  غدیرگه  صنعتی  شهرک  و  است 

مراحل امور زیرساختی است.
در  اراضی  مساحت  درمجموع  اینکه  بابیان  فتوحی 
 511 حدود  نی ریز  شهرستان  صنعتی  شهرک های  اختیار 
سرمایه گذاری  قرارداد   240 تاکنون  گفت:  است  هکتار 
این  از  و  منعقد  این شهرک های صنعتی  در  متقاضیان  با 
سنگ بری  و  صنعتی  تولیدی،  واحد   180 حدود  تعداد 
 60 و  فعالیت  مرحله  در  نفر   2000 بر  افزون  اشتغال  با 
واحد نیز در مرحله ساخت وساز است. مدیرعامل شرکت 
شهرک های صنعتی فارس با اشاره به اختصاص مشوق ها 
حنا و  تنگ  فاضل،  ده  در شهرک های صنعتی غدیرگه، 
اشتغال  ایجاد  به شرط  سرمایه گذاران  گفت:  طشک  آباده 
و راه اندازی واحدهای صنعتی بر اساس برنامه زمان بندی 
می توانند بین 50 تا 90 درصد مشوق سرمایه گذاری در این 

شهرک های صنعتی استفاده کنند.

ارسنجان
بهره برداری از ۲ طرح عمرانی 

شبکه بهداشت و درمان 
ارسنجان

حضور  با  بهداشت  یک خانه  و  پزشک  خانه  باب  یک 
فرماندار و مسئولان محلی شهرستان ارسنجان، همزمان با 

هفته دولت، گشایش یافت.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از »وب دا« در شیراز، 
افتتاح  آیین  در  ارسنجان  درمان  و  بهداشت  شبکه  رئیس 
خانه پزشک مرکز خدمات جامع سلامت روستایی علی 
و  سلامت محور  خدمتی  بسته های  ارسنجان،  ملک  آباد 
تأمین زیرساخت های بهداشتی و درمانی را یکی از اهداف 
تأمین  با  گفت:  و  کرد  عنوان  سلامت  تحول  طرح  مهم 
اعتبارات موردنیاز طرح های عمرانی و با همکاری معاونت 
و  بهداشت  شبکه  عمرانی  پروژه های  دانشگاه،  بهداشتی 
درمان ارسنجان، با فواصل زمانی کوتاهی، به بهره برداری 
خانه  این  بر  علاوه  افزود:  قنبری  کورش  دکتر  می رسد. 
محیط  در  را  خانواده  پزشکان  استقرار  زمینه  که  پزشک 
حضرت  بیمارستان  اتفاقات  بخش  می کند،  فراهم  روستا 
ولیعصر )عج( به همراه سه باب خانه بهداشت فرسوده که 
نوسازی شده و در مراحل پایانی تکمیل و راه اندازی است، 
شاهد  نزدیک،  آینده ای  در  که  طرح هاست  این  ازجمله 

بهره برداری از آنها هستیم.
رئیس شبکه بهداشت و درمان ارسنجان، اضافه کرد: این 
خانه پزشک با زیربنای یک صد مترمربع و اعتباری بالغ بر 
یک میلیارد و دویست میلیون ریال احداث شده و همزمان 
با افتتاح این طرح، بهره برداری از خانه بهداشت روستای 

»خبریز« نیز آغاز می شود.

استان بوشهر
رئیسپلیسراهوربوشهرمطرحکرد؛

سهم ۶0 درصدی 
موتورسواران در حوادث 

ترافیکی درون شهری استان 
بوشهر

 
رئیس پلیس راهور استان بوشهر گفت: در پنج ماهه سال 
جاری موتورسیکلت سواران سهم ۶۰ درصدی در حوادث 

ترافیکی در شبکه معابر درون شهری استان داشته اند.
خبرنگار  با  گفت وگو  در  کشکولی  قدرت اله  سرهنگ 
و  رانندگان  توسط  رانندگی  قوانین  رعایت  لزوم  بر  مهر 
موتورسواران تأکید کرد و اظهار داشت: برای سفری ایمن 

و کم خطر همه باید در رعایت قوانین کوشا باشند.
مختلف  برنامه های  راستا  همین  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
تلاش  و  می شود  برگزار  موتورسواران  برای  متعددی  و 
می شود که آموزش های مناسبی ارائه شود که این برنامه ها 

را باید به صورت مستمر ادامه دهیم.
برگزاری  به  اشاره  با  بوشهر  استان  راهور  پلیس  رئیس 
از  کرد:  تصریح  قانونمند  موتورسیکلت سواران  رزمایش 
مهم ترین اهداف برگزاری این رزمایش کاهش تصادفات 

و تلفات ناشی از سوانح ترافیکی است.
و  راهنمایی  مقررات  و  قوانین  رعایت  بر  تأکید  با  وی 
در  افزود:  موتورسیکلت،  رانندگان  طرف  از  رانندگی 
پنج ماهه سال جاری موتورسیکلت سواران سهم ۶۰ درصدی 
استان  درون شهری  معابر  شبکه  در  ترافیکی  حوادث  در 
داشته اند. کشکولی خواستار استفاده از کلاه ایمنی توسط 

رعایت سرعت  داد:  ادامه  و  شد  راکبین  و  موتورسواران 
در  حرکت  عدم  نمایشی،  حرکات  ندادن  انجام  مطمئنه، 
پیاده رو و رعایت حق تقدم عبور در تقاطع ها باید توسط 

موتورسواران رعایت شود.
ایمنی کمی در  از  موتورسیکلت سواران  اینکه  بابیان  وی 
خواست  رانندگان  از  هستند،  برخوردار  رانندگی  حین 
ضمن توجه به دستورات و فرامین پلیس در طول رانندگی 
نسبت به رعایت قوانین و مقررات راهور تلاش کنند تا از 

بروز حوادث رانندگی جلوگیری شود.

استان خوزستان
بهبهان

اعضای هیئت رئیسه سال دوم 
شورای شهر بهبهان، انتخاب 

شدند

جلسه انتخابات هیئت رئیسه شورای شهر بهبهان برای سال 
دوم با حضور کلیه اعضا و در حضور خبرنگاران در صحن 

شورا برگزار و اعضای آن انتخاب شدند.
قنواتی  فریدون  خلیجی: محمد خبری/ سرویس
توانست برای دومین سال پیاپی به ریاست شورای پنجم 

بهبهان انتخاب شود.
هادی روحی پور به عنوان نایب رئیس شورا انتخاب گردید 

و غلامحسین اولادی عهده دار مسئولیت منشی شورا شد.

استان هرمزگان
سیلوی 50 هزار تنی گندم 

در حاجی آباد به بهره برداری 
رسید

با  حاجی آباد  در  هرمزگان  گندم  تنی  هزار   50 سیلوی 
به  استان  مدیران  از  جمعی  و  هرمزگان  استاندار  حضور 

بهره برداری رسید.
و  غله  شرکت  داخلی  بازرگانی  معاون  ایرنا،  گزارش  به 
خدمات بازرگانی منطقه شش کشور در مراسم بهره برداری 
 180 سیلو  این  احداث  برای  گفت:  گندم  سیلوی  این  از 
میلیارد ریال هزینه شده که با سرمایه گذاری و همت بخش 
خصوصی و پیگیری های این شرکت صورت گرفته است. 
عبدالله رضایی بیان داشت: بیش از 70 درصد ماشین آلات 
سیلوی گندم حاجی آباد ساخت داخل کشور است که در 
مدت حدود یک سال در این شهرستان احداث شده است. 
وی بیان داشت: اوایل اردیبهشت ماه جاری با آغاز فصل 
آماده  حاجی آباد  سیلوی  کندوی   6 گندم،  خرید  جدید 

ذخیره سازی گندم شد. 
بازرگانی  غله و خدمات  داخلی شرکت  بازرگانی  معاون 
گندم های  پیش ازاین  شد:  یادآور  کشور  شش  منطقه 
برداشت شده استان هرمزگان در انبار چادری بندر شهید 
رجایی با ظرفیت 100 هزار تن تا مدت زیادی نگهداری 
می شد اما اکنون بخشی از گندم مصرفی استان را می توان 

در سیلوی حاجی آباد ذخیره کرد. 
وی گفت: میزان مصرف سالانه گندم در استان هرمزگان 
حدود 200 هزار تن است که از این رقم حدود 40 هزار 

تن در شهرستان حاجی آباد برداشت می شود. 
 58 از  بیش  سالانه  میانگین  به طور  این که  بابیان  رضایی 
هزار تن گندم در هرمزگان تولید می شود، تصریح کرد: 
را  استان  تولید  ذخیره سازی  کفاف  حاجی آباد  سیلوی 

می دهد اما برای مصرف سالانه کافی نیست. 
وی تأکید کرد: از 2 سال پیش پیگیری لازم برای ساخت 
سیلوی دولتی در بندرعباس آغاز و در همین راستا زمین 
مناسبی نیز از اداره کل راه و شهرسازی تحویل گرفته شد 
و پیگیری های لازم جهت دریافت مجوزها و تأمین اعتبار 

نیز در حال انجام است. 
در  دولتی  تنی  هزار   70 سیلوی  احداث  مسئول  این 
ضروری  ذخیره سازی  نیاز  تکمیل  برای  را  بندرعباس 

دانست و افزود: با حمایت استاندار هرمزگان و نمایندگان 
امیدواریم هر چه سریع تر کلنگ  اسلامی  مجلس شورای 

احداث این طرح حیاتی به زمین زده شود. 
خدمات  و  غله  شرکت  حاضر  حال  در  داشت:  بیان  وی 
بازرگانی منطقه شش، انتقال ترکیبی گندم از سایر استان ها 
به سیلوی حاجی آباد را در دست بررسی دارد، به گونه ای 
نزدیک ترین  به  ریلی  حمل  طریق  از  را  گندم  بتوان  که 
ایستگاه راه آهن در این شهرستان منتقل و سپس با کامیون 
امر نقش بسزایی در کاهش ترافیک  این  حمل شود که 

جاده ای خواهد داشت. 
رضایی تأکید کرد: برای اجرای طرح های زیر بنایی در 
منطقه باید همه مسئولان با همکاری و دلسوزی از بخش 
خصوصی حمایت کنند تا انگیزه لازم برای سرمایه گذاری 

و بهره برداری از چنین طرح هایی ایجاد شود. 
شهرستان حاجی آباد 170 در شمال بندرعباس مرکز استان 

هرمزگان واقع است.

استان کهگیلویه و بویراحمد

فرماندهسپاهفتحکهگیلویهوبویراحمد:
جمهوری اسلامی ایران 

پرچم دار اقتدار
در منطقه است

فرمانده سپاه فتح کهگیلویه و بویراحمد با تأکید بر اینکه 
جمهوری اسلامی نشان داد که آمریکا و استکبار جهانی 
جمهوری  گفت:  می زنند،  قدرت  لاف  بلکه  نیستند  قلدر 

اسلامی ایران پرچم دار اقتدار در منطقه است.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از یاسوج، سردار یدالله بوعلی 
در جمع بسیجیان شهرستان بویراحمد در رزمایش محمد 
به هجمه هایی که دشمن در 40  اشاره  با  رسول الله )ص( 
اظهار  است،  داشته  روا  مردم  و  انقلاب  علیه  اخیر  سال 
نیمه سخت  قالب جنگ سخت،  در  هجمه ها  این  داشت: 
حرف های  از  برخی  به  اشاره  با  وی  است.  بوده  نرم  و 
بی اساس و دشمن شادکن عنوان کرد: این ها رژیم گذشته 
دوران  همان  در  نمی دانند  ولی  می کشند  مردم  رخ  به  را 
و  بحرین  ترکمنستان،  در  فیروزه  ازجمله  مناطقی  پهلوی 

حق آبه ایرمند از ایران جدا شد.
دوره  امکانات  که  کسانی  از  دسته  آن  به  بوعلی خطاب 
پهلوی را به رخ می کشند، گفت: آیا امکانات فراگیر بود 
آیا تمام استان ها از این امکانات برخوردار بودند، وضعیت 
زیرساخت ها  و  امکانات  کنید  سؤال  را  مردم  معیشت 

چگونه بود؟
اسلامی  جمهوری  نظام  با  اگر  امروز  کرد:  تصریح  وی 
به همین  و  می بینند  را  ما  پیشرفت های  می کنند  مخالفت 
دوران  در  نمی آید  یادشان  آنها  می کنند،  تضعیف  دلیل 
پهلوی وقتی چرچیل، روزولت و استالین به ایران آمدند 
شاه ایران را تحویل نگرفتند و تنها بعد از چند روز وی را 

به حضور پذیرفتند. 
از  دم  عده ای  که  پهلوی  دوره  نظامی  امکانات  به  بوعلی 
آن می زنند اشاره کرد و افزود: امکانات را در انبار نگه 
می داشتند و تنها وقتی مستشاران آمریکایی اجازه می دادند 

باید از آنها استفاده می کردند.
کرد:  بیان  بویراحمد  و  کهگیلویه  نظامی  ارشد  فرمانده 
وقتی جنگ تحمیلی آغاز شد امکانات دوره پهلوی قادر 
بزند و آیا  از مرزها را  تا چند کیلومتر آن طرف تر  نبود 

آمریکا موشک دوربرد نداشت که به ارتش ایران بدهد.
بوعلی ادامه داد: اما بعد از چند سال که تهران موردحمله 
و  شدند  دست به کار  ما  فرزندان  گرفت  قرار  موشکی 
و  کردند  شلیک  بغداد  سمت  به  و  تهیه کرده  موشک 
امروز  و  است  روبه پیشرفت  نظام  فهمیدند  همه  روز  آن 
می تواند موشک های با برد هزاران کیلومتر تولید کنند و 

قدرت نظامی خود را در سرتاسر عالم نشان دهد.
آمریکا  که  داد  نشان  اسلامی  جمهوری  کرد:  ابراز  وی 
می زنند  قدرت  بلکه لاف  نیستند  قلدر  جهانی  استکبار  و 
عراق  و  سوریه  غزه،  حزب الله،  پس  از  بودند  قلدر  اگر 

برمی آمدند آنان امروز در همه جا شکست خورده اند.
بوعلی با اشاره به حضور سپاه در کنار مردم اظهار داشت: 
باافتخار در کنار مردم است و در پروژه های عمده  سپاه 
ملی و فراملی مشارکت دارد و توان فنی و هم توان علمی 
با  خاطر  همین  به  سپاه  بدخواهان  و  دارد  میدانی  توان  و 
آن دشمنی می کنند آنها نمی خواهند سپاهی را ببینند که 
به جلو  را  باافتخار کشور  و  است  برخاسته  مردم  بطن  از 

می برد.
وی خاطرنشان کرد: آنها می گویند سپاه در خیلی کارها 
فنی  امکانات  از  است که  مردم  این حق  دخالت می کند 
سپاه استفاده کنند همان کشوری هستیم که تهدید به قطع 
واردات بنزین شدیم اما سپاه کشور را به خودکفایی در 
بنزین رساند و اکنون در عرصه تونل ها، سدها، جاده ها و 

پروژه ها سپاه نقش آفرینی می کند.

اجرای روکش آسفالت محور بیرم- فداغ
مدیرکل راه و شهرسازی لارستان از اجرای روکش آسفالت توپکا قطعات بهسازی شده محور بیرم- فداغ 
خبر داد. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل راه و شهرسازی لارستان، باقری فرد بابیان 
اینکه توجه به ارتقا راه دسترسی قبلی بخش بیرم به مرکز استان و شهرستان به راه اصلی و لزوم رعایت تمام 
نکات فنی لازم جهت این محور ازجمله موارد موردتوجه در این اداره کل بوده است، افزود: پس از اتمام 
عملیات زیرسازی قسمت های اصلاح و تعریض شده مراحل عملیات روکش آسفالت در این محور شروع 
 شده است. وی افزود: برای این محور آسفالت توپکا با عرض ۱۱ متر در طول ۹ کیلومتر از مسیر بهسازی 
شده پیش بینی  شده که طی چند روز آینده به اتمام خواهد رسید. مدیرکل راه و شهرسازی لارستان خاطرنشان 

کرد: هزینه ای بالغ بر ۲۲ میلیارد برای این پروژه هزینه شده است.


